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A városrés zi testület megalakulása az 1991.
februári ülésen történt és' végleges kiegészítést
az 1992. márciusi ülésen nyert.

A városrészi testület tagjai:
Papp Gyula, Dr. Bakonyi Csilla, Eszes Zol-

tán, Horváth József, Dr. Nagy Tibor, Petrőcz
Géza, Sajtos János, Sénik László

1992. március l-jével Dr. Nagy Tibor le-
mondott képviselői mandátumáról, ezután a ré-
szönkormányzati testület Papp Gyulát válasz-
totta elnökének, illetve májusi időközi válasz-
táson Sajtos Jánost Inota falu lakossága képvi-
selőjének. Jelenleg is ebben az összetételben
működik Inota Városrész Önkormányzó Testü-
lete.

Településrészi helyzetbél adódó sajátossá-
gokat növeli, hogy li településreszen két jól el-
különülő településrész található; Inota falu és
Inota lakótelep. .

A településrész testületének célja megalaku-
lása óta az volt, hogy a településrész ne csak
nevében legyen Várpalota város része, hanem
ellátottságát, infrastruktúráját, komfortosságát
tekintve is érje el a városi színvonalat.

Ennek a célnak. a megvalósításához az el-
múlt két esztendőben a következő lépéseket si-
került megvalósítanunk;

- Inota faluban a felszíni vízelvezetés a
legkritikusabb helyszíneken megoldódott (48-
as, Timföld, Aradi vértanúk útja).

- A legkevésbé használható utakat' javítot-
ták, illetve az Aradi vértanúk útját új szilárd
burkolattal látták el.

•••••••••.•.•••••••••••••••·••..•••·•••·•••:·:·i•••\;· ••••••:••••..••••_· ••·mll;mlll)illlj ••....i:·.;::.i;~.·.··•••j•••••••••••••••••••••••i••••••j

Idpf~iQ?ég$,f~$t~aR~tl~a~li!.~~~ll~Í:II~I.~!~~!~Ut~§~~t~I
- 1992. szeptemberében elkezdődött Inota fa-

luban egy új orvosi rendelő építése,melynek
rríegvalésulására Inota falu lakossága régóta várt.
A beruházásra a régi rendelő mellett kerül sor,
melyek költsége várhatóan 12 millió forint lesz.

Településrészünket sem kerülte el a vállal-
kozások számának bővülése. Fekvéséből adó-
dóan Inotrr városrész értékes területekkel ren-
delkezik, melyek értékesítése a város és Inota
településrész érdeke is, de az ott élő közvetle-
nül érintett lakosság támogatásának megszerzé-
se nem mindig volt zökkenőmentes. Ennek el-
lenére jelentős új vállalkozói beruházások van-
nak folyamatban -a Vásárhelyi András- és Rad-
nóti Miklós utcák és a 8-as számú főút által
behatárolt területeken.

Jelenleg a legégetőbb probléma ezen a tele-
·pülésrészen a Bakony Metál KFT által .a volt
banya lőszerraktárába szállított galvániszap el-
szállításának megoldása, illetve a KOMFORT
RT tulajdonába került volt iskola-épület visz-
szaszerzése közösségi helyiségek céljára.

Inota lakótelepen az elmúlt két esztendőben
minirnális volt az infrastrukturális' beruházások
mértéke, de ez első sorban ezen létesítmények jó
kiépítettségi színvonala miatt alakult így. Folya-
matban van a hosszú évek óta tervezett, a lakó-
telepet kikerülő út tervezése, mely aBaglyas he-

gyi pincéket és kerteket fogja összekötni a 8-as
számú főútról leágazó bekötőúttal.

Befejezés előtt áll a lakótelepen egy imaház
építése, melyhez anyagiakban jelentős segítsé-
get adott a településrész lakossága.

A következő évben' megvalósuló beruházás
a lakótelepet a felszíni csapadékvíztől mentesí- '
tő vízelvezető árokrendszer kiépítése.

Az egész településrészt érinti a környezet-.
szennyezés és környezetvédelem problémája,
mert az érintett területen jelentékeny ipari te-
vékenységet folytató nagyüzemek is vannak,
melyekkel a Polgármesteri Hivatal irodáinak
segítségével rendszeres kapcsolatban vagyunk.
Nem kielégitő a .lakosságnak a környezetvéde-
lemrnel és a környezet állapotának megőrzésé-
vel kapcsolatos szemlélete. Célunk .környeze-
tünk leromlott állapotának javítása, amely a la-.
kosság támogatása és bevonása nélkül nem ve-
zethet eredményre.

Munkánkat nagyban segítette eddig is .az
inotai 5. sz. Általános Iskola nevelőtestülete.
valamint a helyi vállalkozásokkal és egyházak-
kal kialakított kapcsolat.
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Papp Gyula
Inotai Részönkormányat elnöke

KÖRNYEZETVÉDELMI BIZOTTSÁG
A várost és környékét fokozottan érő kör-

nyezetszennyezés elleni' védekezés szándéka
hozta létre a bizottságot az önkormányzati vá-
lasztások után. Megalakulásakor .hét önkor-
mányzati képviselő és hat a pártok, társadalmi
szervek és neves személyiségek által ajánlott
tagja volt. Azóta egy képviselő tag a képvise-
lői rnandátumáről lemondva távozott a bizott-
ságból, ugyanakkor egy kültag képviselői rnan-
dátumot nyert. - .

Feladatúnk az önkormányzat környezetvé-
delemmel kapcsolatos rendeleteinek, határoza-
tainak előzetes megvitatása, véleményezése, a
meglévő környezeti ártalmak felszámolásának
kezdeményezése, valamint a környezetünk ál-
lapotának figyelemmel kísérésével újabb prob-
lémák keletkezésének megelőzése. Az elmúlt
két évben a bizottság sok sikert nem mondhat
magáénak. Az egészséges emberi környezet

> iránti igény formálásában fontos oktatás támo-
gatására tett javaslataikat az önkormányzat ne-
héz gazdasági helyzetre hivatkozva elhárította
(Veszprémi Egyetem környezetvédelrni szak-
emberképzés).

Második éve küzdünk - sajnos eredményte-
lenül - az inotai galvániszap-tározás felszámo-
lásáért.
. Nagy vihart kavart az 1991. év elején a ve-
-zélyes hulladéktározó megépítésének bizottsá-
~i támogatása. Bizottságunk a Gazdasági Bi-
/ottsággal közösen többségi véleménnyel tá-
mogatta az előzetes geológiai információk sze-
rint arra alkalmas, mezőgazdasági szempontból

értéktelen, az ipar által jelentős mértékben le-
pusztított területen a hulladéktározó felépítését:
Akkor sokan úgy láttuk, de én máig is úgy
látom, hogy az egy igen jelentős vállalkozás
lett volna, mely egy új iparág, a környezetvé-
delmi ipar megtelepülését, ipari szerkezetvál-
tást, új munkahelyeket, a városnak magas
pénzbevételi lehetőséget biztosított volna. So-
kak számára nehéz elhinni, hogy ez a környe-
zeti állapot javulását eredményezte volna az el-
lenőrzött és biztonságos hulladékelhelyezés ré-
vén. Ugyanakkor a beruházás kapcsán lehető-
ség nyílik jelentős kommunális fejlesztésre, a
környezeti állapot javítására is (pl. a dorogi
szemétégetó megépülése után többek között a
PHARE program segítségével a város gázfú-
tésre állítását sikerült elérni).

Mind az állami, mind a nemzetközi segítség
elsősorban oda megy, ahol a lakosság fogadó-
készsége megvan,. 5 ez az áldozatvállalásban
nyilvánul meg. A bizottság fenti javaslatát a
párttámogatással vezérelt lakossági ellenállás
és ennek nyomán a képviselő-testület is elve-
tette.

A bizottság munkájában pozitívum az ön-
kormányzat köztisztasági rendeleteinek kimun-
kálásában az aktív részvétel, ezenkívül mind-
azon kérdések napirenden tartása, mely a la-
kosság tiszta környezet iránti igényét irritálja.

Várpalota, 1992. szeptember 29.

Dr. Szilágyi Tibor
elnök

Egészségügyi és
.Szociális Bizottság
.Az Egészségügyi és Szociális Bizottság

az 1991./1992. évifútéstámogatási kérel-
mek közül 1530 kérelmező részére állapí-
tott meg támogatást. A beérkezett kérelmek-
ből közel 200-at elutasított. A kedvezmé-
nyes kamatozású lakáscélú kölcsönök fel-
emelt törlesztőiészleteihez nyújthatö
önkormányzati támogatásra 1991.. évben
közel 400 kérelem érkzett, ezek közül 2 db
kivételével mindegyik támogatásban része-
sült.

199.2. év szepternber 30-ig 216 kérelem
érkezett, ebből ISI-et teljesített l-et eluta-
sított a bizottság. A fennmaradó kérelmek
elbírálása folyamatban van.

Az Egészségügyi és Szociális Bizott-
ság foglalkozik a helyi tanácsi támogatá-
sok visszafizetésének elengedése vagy a
visszafizetés határidejének módosítására
irányuló kérelmek javaslattételéveI. Éven-
te 5-10 kérelem érkezik a bizottsághoz a
megv áltozott anyagi helyzetükre tekintet-
tel, olyan családtól, akik nem tudják tel-

. jesíteni a megállapodásban vállalt havi
törlesztés visszafizetését.

A bizottság eleget tesz a képviselő-testű-
letÍ elóterjesztéseket vélernényező köteles-
ségének. illetve részt vesz a döntések meg-
alapozott előkészítésében.

Tóthné Dr. Bakonyi Csilla


